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Írásbeli kérdé s
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz az Országos Kármentesítési Program sorsa?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát
írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tájékoztasson, hogy a 2009-es költségvetés ismeretében, hogyan kívánja megoldan i
2009-ben hazánk kármentesítési problémáit? Mi történik a garéi szennyezéssel? Hogya n
folytatódnak a megkezdett programok? Belekezdünk-e bármilyen, új kármentesítésbe?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :
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